中原大學 114 學年度第1 學期在校生(舊生)學雜費繳費註冊通知

正式上課日期:114年9月8日(一)

註冊方式	繳費期限內完成學雜費繳費,即完成註冊,免到相	交註冊。	
學雜費、學分費 繳費期限	114年8月4日(一)至9月3日(三)		
繳費單下載	請於8月4日起自行下載列印·網址如下: 1.本校首頁/I-TOUCH(登入)/個人資訊/應繳學雜費及學分費查詢系統。 2.本校首頁/下方相關連結/學雜費專區/註冊及繳費通知/查詢與列印應繳學雜費。		
學雜費收費標準	學雜費收費標準查詢:本校首頁/下方相關連結/學雜費專區/學雜費/學雜費收費標準表		
繳費方式	 信用卡繳費(含銀聯卡) 中國信託平台 <u>https://www.27608818.com</u> 學校代碼: 8814601758 或語音繳費: 02-27608818 手續費:依各發卡銀行規定 超商繳費 手機出示繳費條碼或持繳費單至 7-11、全家、 	 2. ATM 繳費 (1) 選擇【繳費】·勿選「轉帳」 (2) 輸入兆豐銀行代碼-017、繳款編號、金額 (3) 手續費:本行每筆0元、跨行每筆15元 4. 其他金融機構匯款 (1) 收款銀行:兆豐銀行中壢分行 	
 ◇繳費後上網確 認・勿逾期繳 費・以免影響 個人就學權 	萊爾富、OK 超商繳費(金額逾6萬元不收) (2) 手續費:2萬以下10元;逾2萬至4萬15 元;逾4萬至6萬18元 5.兆豐銀行帳戶扣款	 (2) 收款人帳號:繳款編號 (3) 戶名:中原大學 (4) 手續費:每筆 30 元 6. 國外銀行信用卡(限境外生使用) 	
益。	 (1)限已申請授權帳戶扣款者,請於9月3日前 帳戶存足額學雜費 (2)手續費:0元 	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	
	7. 台灣行動支付 (1) 使用台灣 Pay App 掃碼支付 (2) 手續費:依各發卡銀行規定	8. 現金繳交 請持繳費單至兆豐銀行各分行臨櫃繳費	
 補註冊截止日 (補 繳 學 雜 費、 學分費截止日) 	9月15日,逾期仍未繳費註冊者, 依學則應予退學處理 。		
復學生	 2. 避課: 選課相關事宜請參「114-1 選課報報」復學生選課。 2. 繳費: 復學後隔日得上網查詢應繳學雜費,依上述方式繳費。(itouch 密碼設為西元生日 8 碼) 3. 兵役: 役畢之復學生請將結訓令圖檔上傳至休復退學系統。 4. 學生健康檢查: 一年級復學生且未完成健檢者,應實施健檢,至學務處/衛保組查詢。 		
開學後之加退選 繳退費作業	 補繳學分費:加選後至9月19日,到本校首頁/I-TOUCH(登入)/個人資訊/查詢應繳學雜費及 學分費補繳費單,自行下載列印,逾期未繳款者,未繳之科目由課註組公告後退選,不得異議。 退費:全校選課異動截止日後,10月31日出納組匯款應退金額至學生兆豐銀行或郵局帳戶, 未提供帳戶者請與出納組(03-2652224)聯絡。 		
其他	 就學貸款、優待減免:8月4日至9月3日網路申請,至學務處/獎助學金與補助項下查詢。 兵役:完成兩階段軍事訓練繳交結訓令影本至學務處生輔組。 		

各項業務聯絡電話

業務	單位	聯絡電話	業務	單位	聯絡電話
註 冊	教務處課註組	03-2652022 \ 2089	就學貸款	學務處生輔組	03-2652113
選課	教務處課註組	03-2652034 \ 2088	優待減免	學務處生輔組	03-2652125
繳費金額	教務處課註組	03-2652021 \ 2089	行政院減免學雜費	學務處生輔組	03-2652128
繳費方式	總務處出納組	03-2652224	兵 役	學務處生輔組	03-2652120
休復退學	聯合行政服務中心	03-2651178 至 1180	學生健康檢查	學務處衛保組	03-2652162

Chung Yuan Christian University 2025-2026 Academic Year (Fall Semester) Registration Note for Current Students

Date of formal classes : September 8th, 2025 (Monday)

Registration	Completing the payment of Tuition and Miscellaneous fees within the designated deadline is considered as completing the registration without being on campus.			
Tuition Fee and Credit Fee Payment Term	From August 4th (Mon.) to September 3rd (Wed.), 2025			
Download Payment Sheet	Please download and print by self after August 4th, please refer the URL as below: 1. Log into itouch/personal information/Check/Print payment slip. 2. <u>https://reurl.cc/OA3x3g</u>			
The Charge Standard of Tuition Fee	Inquiry: https://www.cycu.edu.tw/tuition.html /Tuition and Fees/Tuition and Miscellaneous Fees Schedule Inquiry: <u>https://reurl.cc/b281nE</u>			
	 Credit card payment (including UnionPay card) (1) CTBC Bank: <u>https://www.27608818.com</u> (2) School Code : 8814601758 (3) Voice Payment : 02-27608818 (4) Processing Fee : According to the regulations of the issuing bank. 	 2. ATM Payment (1) Select "Payment", not "Transfer" (2) Enter Mega Bank Code-017, Payment No., Amount (3) Processing Fee: NT\$0 per transaction within the bank, NT\$15 per transaction across banks. 		
Payment Method ♦ To avoid affecting your personal rights of studying. Please confirm it online after paying the fee, do not overdue.	 3. Convenience Store Payment (1) Show the payment barcode on the mobile phone or hold the payment slip to 7-11, Family Mart, Hi-Life, OK to pay (The amount over NT\$60,000 will not be accepted). (2) Processing Fee: Under \$20,000 (NT\$10) ; \$20,000 to \$40,000 (NT\$15) ; \$40,000 to \$60,000 (NT\$18). 	 4. Remittance from other financial institutions (1) Receiving Bank: Mega Bank Zhongli Branch (2) Payee Account Number: payment number (3) Account Name: Chung Yuan Christian University (4) Processing fee: NT\$30 for each. 		
	 5. Debit from Mega Bank Account (1) For those who have applied for authorized account deductions, please ensure sufficient funds for tuition fees are available in your account by September 3rd. (2) Processing Fee: NT\$0 	 6. International credit card (For international students only, and credit cards that are not issued by banks in Taiwan.) Scan QR Code or click here. Fee→Longin →Click Payment term→Option 1: Credit Card →Click Proceed The international credit card payment period is from August 4th to September 8th, 2025. 		
	 7. Taiwan Mobile Payment (1) Use the Taiwan Pay App for QR code payments. (2) Processing Fee : According to the regulations of the issuing bank. 	8. Cash payment Please bring the payment slip to any branch of Mega Bank to pay at the counter.		
The Deadline for making up the registration (The deadline for making the supplementary tuition and credit fees.)	On September 15th, those who haven't paid the <u>according to the CYCU Academic Policies.</u>	tuition within the time limit will be withdrawn		

Returning Students	 Course selection: Please refer to "114-1 Course Selection Schedule" for the related matters of course selection. Payment: Please check the tuition and miscellaneous fees online the next day after resumption of schooling, and pay the fees according to the above methods. (The itouch password is set to 8 codes for the birthday of WD.) Military service(domestic students only): Returning Students who have completed their military service should upload the picture of the Military Service Discharge Orders to the System of Application for Students Suspension/ Re-admission/ Drop-out of Studies. Student health examination: Students reinstated in the first year who have not yet completed the health examination shall undergo the examination. Please visit the Office of Student Affairs / Health Services Division for enquiries.
The Payment and Refund of the Add/Drop Courses After the Semester Starts	 Make a supplementary credit fee: After adding the election till September 19th, please print the payment slip on the website below. If the payment is overdue, the unpaid credit fee of the subjects will be withdrawn after the Curriculum and Registration Division announces, no objection is allowed. <u>https://reurl.cc/OA3x3g</u> Refund: After the deadline for the change of course selection in CYCU, the cashier section will remit the refund to the student's Mega Bank or post office account on October 31st. Students who do not provide an account, please contact the cashier section (03-2652224).
Others (domestic students only)	 Student loan, Reduction and exemption of the tuition fee: Online application starts from August 4th to September 3rd, please visit the Office of Student Affairs / Scholarships and Grants for enquiries. Military service: After completing the two-stage military training, please submit a copy of the Military Service Discharge Orders to the Student Advising Division of the Office of Student Affairs.

Item	Office	Contact Number	Item	Office	Contact Number
Registration	Office of Academic Affairs Curriculum and Registration Division	03-2652022 \ 2089	Student loan (domestic students only)	Office of Student Affairs Student Advising Division	03-2652113
Select course	Office of Academic Affairs Curriculum and Registration Division	03-2652034 \ 2088	Reduction and exemption of the tuition fee (domestic students only)	Office of Student Affairs Student Advising Division	03-2652125
Payment	Office of Academic Affairs Curriculum and Registration Division	03-2652021 \ 2089	Executive Yuan Fixed-sum Waiver (domestic students only)	Office of Student Affairs Student Advising Division	03-2652128
Payment method	Office Of General Affairs Cashier Section	03-2652224	Military service (domestic students only)	Office of Student Affairs Student Advising Division	03-2652120
Suspension/ Re-admission /Drop-out of Study	Administration and services center	03-2651178~1180	Student health examination	Office of Student Affairs Health Services Division	03-2652162

The Office Contact Number of Each Business